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1.  Geef voor de gemeente Medemblik een inschattingspercentage van het aantal 

gehuisveste buitenlandse werknemers in de agrarische sector t.o.v. werkzaam in andere 

sectoren. 

antwoord  Op basis van de gebruikte data voor het evaluatierapport: 

Er zijn 817 bedden vergund, waarvan 409 bij agrarische bedrijven. Dus ruim 50% van het 

aantal verleende vergunningen is ten behoeve van de agrarische sector. 

Er zijn 201 bedden tijdelijk vergund, waarvan 184 bij agrarische bedrijven. Dus bijna 

92% van het aantal tijdelijk verleende vergunningen is ten behoeve van de agrarische 

sector. 

 

Op dit moment laten de zeven Westfriese gemeenten nader onderzoek verrichten naar 

het aantal buitenlandse werknemers in de regio West-Friesland. De resultaten van dit 

onderzoek verwachten wij in het eerste kwartaal van 2020. 

2. Op de gemeentelijke website staat geen beleidsbeschrijving voor huisvesting 

buitenlandse werknemers. Wanneer gaat deze geconstateerde omissie worden ingevuld? 

Antwoord Dit pakken wij op als wij nieuw beleid gaan ontwikkelen.  

 

Toelichting: 

Aanbeveling 8 luidt: “Zorg voor een duidelijke informatievoorziening over de regels voor 

alle belanghebbenden via de gemeentelijke website.” Dit is ook aan de orde geweest 

tijdens de themaraad. Daar gaven wij aan dat dit een dynamisch proces is dat nooit in 

één keer geregeld is. Op basis van feedback brengen wij hierin continu verbeteringen 

aan (blz. 5 verslag themaraad).  

3. Op pagina 7 van 60 staat dat (citaat) : “Participatie van belanghebbenden heeft niet 

plaats gehad.” Waarom – 2 jaar na de motie van december 2017- nog niet? Hoe krijgt 

voornoemde participatie plaats richting het nieuwe beleid? 



 

 

Antwoord Wij betrekken de verschillende belanghebbenden bij het opstellen van het nieuwe 

beleid. We bespraken dit ook op 28 november 2019 in de gemeenteraad. 

 

Voor het vervolg op de evaluatie, de beleidsvorming, maken wij een 

communicatie/participatieplan. Daarin geven we ook aan hoe we belanghebbenden 

meenemen. Het is aan de raad om hier aanvullingen op te doen. 

4. Permanente nieuwe grootschalige accommodatie past in beleid (200 – 250), maar wordt 

in de praktijk niet toegepast (pagina 7 van 60). Liggen er momenteel aanvragen 

(welke?) bij het college? Is u in gesprek over Tuinstraat Hauwert/Zwaagdijk-Oost, een 

bekende/aangeboden locatie in Wognum of over de gedachte van de Westfriese 

Bedrijvengroep? 

Antwoord Er zijn momenteel geen aanvragen en/of verzoeken in behandeling voor grootschalige 

huisvesting (200-250). 

 Er zijn, vanuit het programma verblijfsrecreatie, verkennende gesprekken met 

de eigenaar van camping Hauwert. Voor dit terrein wordt gezocht naar 

maatwerk. Dit staat los van dit evaluatierapport.  

 Er ligt een verzoek om wijziging van het bestemmingsplan van agrarisch naar  

huisvesting van circa 300 buitenlandse werknemers aan de rand van Wognum. 

Dit verzoek is niet passend binnen ons huidige beleid.  

 Vanuit de Westfriese Bedrijvengroep is het idee geopperd voor zeer 

grootschalige huisvesting (1500), bijvoorbeeld langs de A7. Er is geen concreet 

verzoek ingediend. Dit is niet passend binnen ons huidige beleid.  

5. Noodzakelijk is “kwalitatief fatsoenlijke huisvesting, waarbij rekening wordt gehouden 

met omwonenden” (pagina 6 van 60). Hoe/waar is dat richtinggevend (wat is-wordt  

kwalitatief/fatsoenlijk) terug te vinden in dit evaluatierapport en wordt ook gedacht 

aan spreiding van huisvesting over de kernen, met daarbij in overweging het huidige 

(niet kwantitatief gelimiteerde) omzettingsbeleid van woningen in de kernen? 

Antwoord Op bladzijde 16 van het evaluatierapport staan de verschillende beleidsnota’s 

opgesomd, en zijn de uitgangspunten in één kernzin samengevat: “Kort en bondig 

geformuleerd moeten de beleidsregels zorgen voor het mogelijk maken van fatsoenlijke 

huisvesting van tijdelijke buitenlandse werknemers, waarbij rekening wordt gehouden 

met omwonenden.” Op basis van deze uitgangspunten zijn de huidige beleidskaders tot 

stand gekomen.  

 

Het is aan de raad om uitgangspunten en kaders voor nieuw beleid te bepalen.  

 

In het huidige beleid is ook aangegeven dat een gelijkmatige spreiding over de 

gemeente Medemblik wordt nagestreefd (beleid ‘huisvesting van arbeidsmigranten in 

leegstaande gebouwen en nieuwbouw bij de kernen’ uit 2015). Wij willen hierbij nog 

wel opmerken dat juist dit beleid de laatste tijd voor veel discussie in de raad heeft 

gezorgd (verzoeken Graanmarkt en Centrale Markt). Bovendien is met het huidige beleid 

het gestelde doel van 1000 huisvestingsplekken niet gehaald. 

 

 


